
 

 

Kuwait National Petroleum Company 

 

Notice of Sale of the retired Assets (preserved as functional) of the 

Shuaiba Refinery  

Kuwait National Petroleum Company (KNPC) a subsidiary of Kuwait 

Petroleum Corporation, is pleased to announce the Sale of the 

retired assets (preserved as functional) of its de-commissioned 

Shuaiba Refinery, Kuwait through a sealed-bid auction Sale process . 

Potential Buyers interested to participate in the Sale process are 

invited to access the information and download Expression of 

Interest file through KNPC webpage:  https://www.knpc.com/ 

Potential Buyers are required to submit their responses (along with 

the completed and validly executed Expression of Interest form and 

related documentary back-ups set out in Annexure - 2 thereof) not 

later than 1 pm Kuwait time on 01/06/2021, to email address  

SHUAssetsSale@knpc.com  
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 شركة البترول الوطنية الكويتية 

أصول مصفاة الشعيبةإعلان بيع بعض   

 

أن تعلن ( )إحدى شركات مؤسسة البترول الكويتيةشركة البترول الوطنية الكويتية يسر 

صالحة لإعادة والمحافظ عليها ( المغلقةالتابعة لمصفاة الشعيبة بعض الأصول  بيععن 

 .من خلال الصفحة التجارية الالكترونيةزايدة طرح المعن طريق وذلك  لاستخدام(ا

موقع شركة على الشركات والمؤسسات الراغبة في الاشتراك في هذه المزايدة الدخول إلى 

وتحميل الملف  https://www.knpc.com/البترول الوطنية الكويتية على الرابط :   

 الخاص بالإعلان عن الرغبة.

المطلوبة وتعبئة نماذج اعلان الرغبة في الاشتراك  على الراغبين بالمشاركة تقديم البيانات

عن طريق البريد الالكتروني:  2021يونيو  1وتقديمها في موعد أقصاه 

SHUAssetsSale@knpc.com 
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